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Verslag vergadering raadsronde Groene Kamer    d.d. 6 juni 2017 

Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Jaarplan griffie  
 
Aanwezig: 
Voorzitter: de heer Mertens 
College: - 
Griffie:   de heer Jutten 
 
Fractiewoordvoerders: de dames Korsten en Van de Wouw  en de heren Mertens, Beckers, Bastiaens 

en Vrehen 
  
Wegens technische problemen begint de geluidsband midden in het overleg. 
 
De griffier heeft geen antwoord op de vraag over de berichtennotificatie. De directeur van NotuBiz is 
gemaand om meer klantgericht te werk te gaan. Het bedrijf heeft met de update van december 2017 
een belangrijke verbetering aangebracht in de communicatie met de klanten. Spreekster zegt toe de 
resultaten van deze verbetering aan de commissie voor te leggen. 
De jaarstukken over de raad zijn toegevoegd aan de kaderbrief. 
 
GroenLinks (mevrouw Korsten) herhaalt de vragen over nut en noodzaak van de geluidsopnames. 
 
CDA (de heer Beckers) deelt mee dat het bij stadsrondes lastig is om een geluidsband te produceren, 
omdat er vaak in groepjes wordt gewerkt. Spreker stelt voor om een half jaar lang te zorgen voor 
geluidsopnames en het gebruik ervan te monitoren. Daarna kan de vorm van verslaglegging gekozen 
worden bij stadsrondes. 
 
De griffier vindt dat een prima voorstel. 
 
PvdA (de heer Bastiaens) stelt voor om het voorstel dan ook vast te leggen. 
 
De voorzitter stelt voor dat de PvdA daar een voorstel voor voorbereidt. 
 
CDA (de heer Beckers) gaat in op de opmerking van de heer Vrehen over het publieksbereik. Spreker 
weet dat RTV Maastricht op zoek is naar meer interactie met de lokale politiek. Spreker stelt voor dat de 
griffie dit signaal oppakt zodat RTV Maastricht straks actief kan deelnemen aan de beraadslagingen. 
 
De griffier merkt op dat de organisatie daar extra budget voor vraagt, terwijl ze al subsidie krijgt. Voor 
extra budget is een raadsbesluit nodig. 
 
VVD (mevrouw Van de Wouw) deelt mee dat in het communicatieplan is opgenomen dat daar met RTV 
Maastricht nog over wordt gesproken, ook over de kosten. Spreekster deelt mee dat het nu gaat om het 
voorstel van D66 over de livestream op internet. 
 
De voorzitter constateert dat er geen vragen meer zijn. Hij deelt mee dat is toegezegd om de 
begrotingen van de raad toe te sturen. Verder zal er nog een amendement worden ingediend over het 
voorstel. Daarmee kan het onderwerp in de eerstvolgende raadsvergadering worden besproken.  
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 
 
 


